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Protokół Nr III  

 zwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2014 r. 

pod przewodnictwem Pana Krzysztofa Janickiego – 

Przewodniczącego Rady Gminy Cegłów 

 
Stan Rady - 15 radnych 

Obecnych -14 radnych 

 

W sesji uczestniczyli : 

1. Pan Marcin Uchman - Wójt Gminy Cegłów 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta Gminy Cegłów 

3. Pani Kinga Łoniewska - Sekretarz Gminy 

4. Pani Milena Dąbrowska - Skarbnik Gminy 

5. Pani Anna Knap - przedst. Kancelarii radców Prawnych 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych : 

1. Pani Katarzyna Korzeń - Kierownik GOPS 

2. Pani Danuta Grzegorczyk - Dyr. GBP w Cegłowie 

3. Pan Waldemar Jabłoński - Kierownik SP ZOZ w Cegłowie 

4. Pani Emilia Kowalczyk - Rumak - Dyrektor ZS w Cegłowie 

5. Pani Małgorzata Kozłowska – p. o Dyrektora ZS w Piasecznie 

6. Pani Anna Śpiewak - Bartnicka  - Dyrektor SP w Wiciejowie 

7. Pani Jadwiga Kaczorek – Przewodnicząca GKRPAiPN 

oraz sołtysi i zaproszeni goście zgodnie z załączoną listą obecności. 

 
Ad. pkt. 1. 

Przewodniczący otworzył III zwyczajną sesję Rady Gminy. Stwierdził, że na sali obrad jest 

obecnych 14 radnych, więc podejmowane uchwały będą prawomocne. Następnie przywitał 

wszystkich zebranych i przystąpił do przedstawienia porządku obrad. 

 

Ad. pkt.2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o wyłożeniu protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 2014 – 

2024 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014 r. 

- w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2023 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na 2015 r.  

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Przyjęcie protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

9. Zamknięcie obrad. 

Po odczytaniu porządku zapytał czy ktoś z radnych lub panów Wójtów mają uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. 
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Wójt Gminy Marcin Uchman poinformował, że chciałby wnieść do porządku obrad projekt 

uchwały zmieniający podjętą już uchwałę NR XLV/377/14 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

na pokrycie planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na wyprzedzające 

finansowanie działań ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na zadanie 

„Rozwój kultury regionalnej poprzez przebudowę budynku kulturalno – społecznego 

„Rondo” w Cegłowie wraz z zagospodarowaniem terenu oraz wyeksponowaniem małej 

architektury związanej z miejscowością. Dodał, że zmiana tej uchwały wynika z zaleceń 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, aby dostosować kwotę pożyczki i zaktualizować jej 

wysokość w dół z 418 tys. zł do 395 tys. zł. Wójt wyjaśnił, że te pożyczki to nie jest nic złego, 

gdyż jej zaciągnięcie pozwoliło nam zrealizować tę inwestycję, a refundacja nie wpływa do 

budżetu gminy, a zasila spłatę tej pożyczki. Wójt poprosił radnych o wprowadzenie tego 

projektu uchwały do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby po wprowadzeniu był to pierwszy 

procedowany projekt uchwały, ponieważ z niego będą wynikały bezpośrednio zmiany w 

budżecie.  

Przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem zaproponowanego projektu uchwały przez 

Wójta do porządku obrad. 

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Następnie przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad z zaproponowanymi 

zmianami. 

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 3.  
Przewodniczący poinformował, że protokół z II zwyczajnej sesji Rady Gminy jest do wglądu 

i zapoznania na stole prezydialnym. 

 

Ad. pkt. 4. 

Wójt przywitał wszystkich serdecznie i zaznaczył, że od ostatniej sesji minęło zaledwie kilka 

dni. Dodał, że w tym okresie pod nieobecność Wójta, Pana Zastępca wraz z panią Skarbnik 

podpisali umowę z wykonawcą na termomodernizację budynku Zespołu Szkolnego w 

Cegłowie. Wykonawca został wyłoniony w przetargu nieograniczonym, który cieszył się 

zainteresowaniem, gdyż do przetargu przystąpiło 15 firm. Cena w porównaniu z wartością 

kosztorysową spadła o ponad 200 tys. zł. Prace mają być wykonane do końca sierpnia 2015 r., 

a plac zostanie przekazany na początku stycznia. Wójt dodał, że najważniejsze jest to, iż 

inwestycja została dofinansowana w większości z funduszy norweskich. 

Wójt poinformował, że rozstrzygnięto też przetarg na konserwacje oświetlenia ulicznego. 

Najniższą ofertę złożyła firma Elektro Instalbud z Łukowa. Tel. Do zgłaszania awarii 

oświetlenia ulicznego poza godzinami pracy urzędu podano nr 692 169 617. 

Wójt podziękował kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Katarzynie Korzeń 

za koordynację Kolędowania pod chmurką, gdyż cieszy się to wydarzenie ogromną 

popularnością wśród mieszkańców gminy. W tym samym dniu odbył się kiermasz 

bożonarodzeniowy, w którym stoiska miały panie z Kół Gospodyń Wiejskich, nauczyciele z 

Zespołu Szkolnego w Cegłowie, Caritas oraz inni wystawcy. 

Ponadto został rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów z terenu gminy. Ponownie 

najniższą ofertę złożyła firma PGK Węgrów. Wójt dodał, że w związku ze zgłoszeniami 

mieszkańców odnośnie stawek odbioru odpadów, Wójt chce wypracować koncepcję na 

aktualizację stawek śmieciowych w I kwartale 2015 r. i przedstawić je do analizy radnym. 

Została również zmieniona ustawa o gospodarce odpadami, więc wypracowanie tych stawek 

będzie wymagało zaangażowania Państwa radnych i całej społeczności. 
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Ad. pkt. 5. 

Przewodniczący poinformował, że przechodzimy do pakietu uchwałowego. 

1) Przewodniczący poinformował, że przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XLV/377/14 Rady Gminy Cegłów z 22 lipca 2014 r. w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na pokrycie planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na 

wyprzedzające finansowanie działań ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej na zadanie ‘Rozwój kultury regionalnej poprzez przebudowę budynku 

kulturalno – społecznego „RONDO” w Ceglowie wraz zagospodarowaniem terenu oraz 

wyeksponowaniem małej architektury związanej z miejscowością , następnie oddała głos 

Pani Skarbnik w celu przedstawienia projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik poinformowała, że  uchwalą z dnia 22 lipca br. Rada Gminy wyraziła 

zgodę na zaciągnięcie pożyczki na realizację w/w zadania, natomiast teraz po zakończeniu 

realizacji tej inwestycji zaistniała konieczność dostosowania kwoty pożyczki. Dodała, że 

kwota pożyczki ulegnie zmniejszeniu do kwoty 395 594,53 i w związku z tym należy zmienić 

zapis obowiązującej uchwały. 

Po przedstawieniu projektu uchwały przez Panią Skarbnik, przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad.  

Przyjęto jednogłośnie. 

 

2) W sprawie zmiany uchwały NR XLV/377/14 z 22 lipca 2014 r. w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na pokrycie planowanego deficytu budżetowego z przeznaczeniem na 

wyprzedzające finansowanie działań ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej na zadanie „Rozwój kultury regionalnej poprzez przebudowę budynku 

kulturalno – społecznego „Rondo” w Cegłowie wraz z zagospodarowaniem terenu oraz 

wyeksponowaniem małej architektury związanej z miejscowością 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że na dzień podejmowania uchwały nie było sporządzonego aneksu 

do umowy o dofinansowanie, żeby dostosować je do kwot poprzetargowych i zgodnie z wolą 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dostosowujemy do faktycznie zaciągniętych pożyczek, 

które wynikają z faktur. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie.  

Uchwała została podjęta. 

 

3) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 2014 – 2024 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w WPF wynikają ze zmian w budżecie. Po 

omówieniu zaproponowanych zmian, przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie.  

Uchwała została podjęta.  

 

4) W sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Cegłów na 2014 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie, a następnie przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie.  

Uchwała została podjęta. 

 

5) W sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 2015 – 

2023 

Pani Skarbnik omówiła szczegółowo projekt uchwały oraz wyjaśniła dlaczego na tyle lat się 

prognozuje i poprosiła radnych aby zmienili lata w projekcie uchwały. 

Przewodniczący odczytał opinię wypracowaną na zespole konsultacyjnym i przystąpiono do 

głosowania. Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 
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Uchwała została podjęta. 

 

6) W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na 2015 r. 

Projekt uchwały, a w szczególności załącznik inwestycyjny omówił Wójt Gminy. 

Radni zgłosili, że nie zostały ujęte wsie Mienia, Podskawarne, Huta Kuflewska i Posiadały w 

projekcie budżetu i poprosili o wyjaśnienia. 

Wójt wyjaśnił, że inwestycje są uzależnione od nowej perspektywy finansowej i od tego z 

jakich dofinansowań będziemy mogli skorzystać. Z własnych środków nie jesteśmy w stanie 

finansować kanalizowania gminy czy innych rzeczy, a jak pojawią się możliwości to jak 

najbardziej będziemy je wykorzystywać. W budżecie są też środki finansowe na remonty 

bieżące i z tego też niektóre zadania będą wykonywane, więc Wójt poprosił o wyrozumiałość 

i zaufanie. 

W kwestii Posiadał Wójt stwierdził, że na zebraniu sołeckim będzie dobry moment, aby 

działania przekierować na jeden budynek. Lokalizację świetlicy przekierować do budynku 

OSP i podjąć odpowiednie deklaracje od strażaków, bo na taką liczbę mieszkańców nie 

możemy sobie pozwolić na utrzymywanie i absorbowanie środków na 2 budynki.  

Po odczytaniu opinii przystąpiono do głosowania.  

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. pkt. 6 

Radny Mirosław Walas zapytał o gwarancję na boisko Orlik, gdyż o tym Wójt wspominał.  

Wójt wyjaśnił, że jak kończyła się gwarancja został zwołany przegląd gwarancyjny. Nie 

pojawili się wykonawcy, jednak z kosztorysantem oszacowano pewne niedociągnięcia na 

kwotę 14 tys. Zł i kwota ta została ściągnięta z polisy ubezpieczeniowej. 

Radny Walas zapytał o oszczędności na odśnieżaniu dróg w tym roku, czy ponieśliśmy jakieś 

koszty. 

Wójt poinformował, że odśnieżane były drogi, jednak nie mamy jeszcze faktur. 

Radny Jarosław Krzemiński zapytał o czas na usunięcie awarii oświetlenia ulicznego. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że 24 h. 

Poruszono również kwestie odśnieżania chodników. 

 

Ad. pkt 7 

Brak. 

 

Ad. pkt 8 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z II sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący zamknął obrady III sesji Rady Gminy. 

 

Obrady zakończono o godz. 16.30 
Protokołowała: Małgorzata Podobas 

       Przewodniczący Rady Gminy 

       (-) Krzysztof Janicki 


